

PAROISSE STE-THERÈSE

Témiscaming, QC

& Thorne, ON

OUR LADY OF THE LAKE MISSION Kipawa, QC

Site web / Website

<https://sites.google.com/site/theresetheresaorg/>

ST. THERESA'S PARISH

Presbytère / Rectory

819-627-3381

67, rue Boucher, C.P. 940



Father Fortunatus Rudakemwa, admin

Father Scott Murray, Vicaire – courriel/ email: s.josephmurray@gmail.com

Madeleine Paul, secrétaire/secretary - courriel/e-mail: eglise.ste-therese@cablevision.qc.ca

Bureau ouvert du lundi au vendredi

Office open from Monday to Friday

Heures de bureau: Midi à 13h et 4h15 à 5h15

Office hours: Noon to 1:00 p.m. & 4:15 to 5:15 p.m.

MESSES

Semaine du

6 mai

2018



MASSES

Week of

May 6

2018

Lundi 7 mai

(B) 11h00

PAVILLON LATOURELLE

Monday, May 7

Mardi 8 mai

(E) 8h30

Fire at St. Casimir Parish – Anonymous

Tuesday, May 8

Mercredi 9 mai

(F) 8h30

Fire at St. Casimir Parish – Anonymous

Wednesday, May 9

9h – 10h

Adoration Eucharistique – Eucharist Adoration

Jeudi 10 mai

(E) 8h30

Fire at St. Casimir Parish – Anonymous

Thursday, May 10

Vendredi 11 mai

(B) 11h00

VILLA MARGUERITE D'YOUVILLE

Friday, May 11

Ascension du Seigneur (B)

Ascension of the Lord (B)

TEMISCAMING

Saturday, May 12

(E) 4pm

1) **All Parishioners**

2) **Juliette & Nelson Ohlman** – Shirley

TÉMISCAMING

Dimanche, 13 mai

(F) 9h30

1) **Paroissiens & Paroissiennes**

2) **Eric Béland** – Famille Simard

KIPAWA

Sunday, May 13

(E) 11:00am

1) **All Parishioners**

2) **Rollande Pigeon** – Pigeon Family

3) **Harold McNally** – Alice & Family

FINANCES

2018-04-29

Ste-Thérèse Env. \$\$\$ En Vrac/Loose TOTAL

48 538.00 69.00 607,00 \$

Our Lady of the Lake 19 460,00 65,00 525,00 \$



General Meeting

May 7th @ 1 :30 p.m.



Everyone is invited to the celebration of the Sacrament of Confirmation

Monday, May 28th at 5:00 p.m. At Our Lady of the Lake - Kipawa

With Bishop Mulhall



Please pray for those preparing to receive the sacraments.

MARRIAGE PREPARATION

The next English Marriage Preparation Weekend is scheduled for September 7 & 8, 2018.



Everyone is invited to the Sacrament of First Communion

Sunday, June 3rd at 11:00 a.m.

At Our Lady of the Lake - Kipawa

Oeuvres pastorals du Pape – le 6 mai 2018

La collecte annuelle pour 'Les Oeuvres pastorals du pape' est pour contribuer à divers secours d'urgence et à assurer le bon fonctionnement des organismes de l'Église universelle.



Pope's Pastoral Works – May 6, 2018

The annual collection for the 'The Pope's Pastoral Works' is to assist the Holy Father in his charitable contributions to those most in need and to administer the Holy See.

Le 6 mai 2018
6^e dimanche de Pâques (B)

Le Feuillet Paroissial

May 6, 2018
Sixth Sunday of Easter (B)

Our Parish Bulletin

1. Journée internationale des travailleurs - 1er mai 2018

La Journée internationale des travailleurs est célébrée le 1^{er} mai dans de nombreux pays pour reconnaître la valeur du travail humain, défendre la dignité des travailleurs, encourager tous à être responsables dans leur travail et célébrer le rôle du travail humain dans le plan de Dieu.

2. Marche nationale pour la vie - Colline du Parlement, Ottawa - Jeudi 10 mai.

Tous sont invités à participer à cet important événement pour montrer leur soutien à la vie à tous les stades et à tous les âges. La marche commence à 12h30 et se termine vers 15 heures. Bien que la Marche pour la vie dans les rues du centre-ville d'Ottawa soit l'attraction principale, le Rassemblement sur la Colline du Parlement est devenu tout aussi important. Il donne aux Canadiens une occasion d'entendre des leaders politiques, culturels et spirituels, les motivant avec des histoires personnelles, des messages d'espoir et un appel à l'action sur la façon de restaurer une culture de la vie au Canada. Pour plus d'information, visitez www.marchforlife.ca.

3. Message de l'Organisation catholique pour la vie et la famille à l'occasion de la Marche nationale pour la vie 2018

L'histoire considérera certainement que notre société a été affligée par l'une des pires ironies : on dira que, au moment précis où le mot « inclusion » était sur toutes les lèvres, la vie des membres les plus vulnérables de la société — les enfants à naître, les malades et les personnes âgées — se sont trouvés de plus en plus exclus de la protection de la loi. Message complet ici. Coordonnées de l'OCVF: www.colf.ca.

4. Un million de chapelets pour les bébés à naître.

L'événement de prière mondiale «*Un million de chapelets pour les bébés à naître 2018*» aura lieu les 4, 5 et 6 mai prochains. Les personnes participantes prieront au moins un chapelet pour la protection des bébés à naître. Pour plus de détails ou pour vous inscrire, veuillez visiter www.saintmichaelthearchangelorganization.org.

5. Projet Rachel

C'est un ministère (service) de guérison pour les adultes qui souffrent d'une expérience d'avortement dans le passé. Le projet organise sa prochaine retraite du 4 au 6 mai 2018 au Refuge St. Mary of Egypt, 206 Barry Road, Madoc, Ontario. Pour plus d'informations, contactez le refuge St. Mary of Egypt au 613 473-2679 ou à www.stmaryrefuge.org.

6. Dépistage documentaire des problèmes de santé mortels à Ottawa

Les lois sur l'euthanasie et le suicide assisté mènent-elles la société sur une voie dangereuse? Vous êtes invités à la première internationale de « *Fatal Flaws: Legalizing Assisted Death* », un film de Kevin Dunn, le mardi 8 mai à 19h00 au petit théâtre d'Ottawa. Le film présente de puissants témoignages de quatre pays différents, dont le Canada, les États-Unis, les Pays-Bas et la Belgique. Après le film, il y aura une table ronde. Coût: 10 \$ Sponsorisé par The Euthanasia Prevention Coalition and Dunn Media. Info: <http://www.fatalflawsfilm.com/>.

1. *International Workers' Day – May 1, 2018*

International Workers' Day is celebrated on May 1st in many countries to recognize the value of human work, defend the dignity of working people, encourage all to be responsible in their work, and celebrate the role that human work has in God's plan. ***National March for Life – Parliament Hill, Ottawa – Thursday, May 10th.***

2. All are invited to participate in this important event to show support for life at all stages and ages. The March begins at 12:30 p.m. and finishes at approximately 3 p.m. Although the March for Life through the streets of downtown Ottawa is the main attraction, the Rally on Parliament Hill has become equally as important as it gives Canadians an opportunity to hear from political, cultural and spiritual leaders, motivating them with personal stories, messages of hope and a call to action on how we can restore a culture of life in Canada. For more information go to www.marchforlife.ca.

3. *Message from the Catholic Organization for Life and Family On the occasion of the 2018 National March for Life:*

History will no doubt regard our society as having been marked by one of the greatest of ironies: it will be said that at precisely the time when the word “inclusion” was on every tongue, the lives of society's most vulnerable members – the unborn, the sick and aged – became more and more excluded from the protection of the law. Full message [here](#). COLF info: www.colf.ca.

4. *One Million Rosaries for Unborn Babies.*

The '2018 One Million Rosaries for Unborn Babies' global prayer event is scheduled for May 4th, 5th, and 6th. Persons participating will pray at least one Rosary for the protection of unborn babies. For more details or to register, please go to www.saintmichaelthearchangelorganization.org.

5. *Project Rachel*

It is a ministry of healing for adults who are suffering from an abortion experience in the past. The Project is sponsoring its next retreat from May 4 to 6, 2018 at St. Mary of Egypt Refuge, 206 Barry Road, Madoc, Ontario. For further information, contact St. Mary of Egypt Refuge at 613 473-2679 or at www.stmaryrefuge.org.

6. *Fatal Flaws Documentary Screening in Ottawa:*

Are euthanasia and assisted suicide laws leading society down a dangerous path? You are invited to the International Film Premiere of *Fatal Flaws: Legalizing Assisted Death*, a film by Kevin Dunn, on Tuesday, May 8th, 7:00 p.m. at the Ottawa Little Theatre. The film features powerful testimonies from four different countries, including Canada, the USA, the Netherlands and Belgium. Following the film, there will be a round table discussion. Cost: \$10. Sponsored by The Euthanasia Prevention Coalition and Dunn Media. Info: <http://www.fatalflawsfilm.com/11>